



Office of the Chancellor

جامعة الشارقة  
UNIVERSITY OF SHARJAH

مكتب مدير الجامعة

تعميم رقم (7) - 2023/2024  
بشأن نقل الأصول الثابتة في الجامعة (قسم إدارة الأصول)

**CIRCULAR NO. (7)-2023/2024**  
**Regarding the Transfer of the University's Assets (Asset Management Section)**

Date: 05/09/2023

التاريخ: 2023/09/05

**To: Vice Chancellors, College Deans, Directors of Research Institutes and Centers, Departments and Centers Directors, Faculty and Administrative/Technical Staff Members**

إلى: السيدات والسادة الزملاء الأعزاء:  
نواب مدير الجامعة، عمداء الكليات، مديري المعاهد والمراكز البحثية، مديري المراكز والإدارات وأعضاء الهيئات التدريسية والإدارية والفنية

Greetings,

السلام عليكم ورحمة الله تعالى وبركاته:

To safeguard University assets against loss and ensure the accuracy of their registration based on their actual locations, the "Asset Management Section" (formerly known as the Fixed Assets Unit) has launched its website that contains all the necessary information about the Section. Additionally, it provides a comprehensive guide outlining the steps to follow when transferring assets between different locations within the university or between custodians responsible for these assets. Through the website, each employee may review the assets registered in their custody.

انطلاقاً من حرص "قسم إدارة الأصول" (وحدة الأصول الثابتة سابقاً) على الحفاظ على الممتلكات الجامعية من الضياع والتأكد من دقة تسجيلها بناءً على مواقعها الفعلية، فقد قام القسم بإطلاق صفحته الإلكترونية المتضمنة كافة المعلومات المطلوب معرفتها عن "قسم إدارة الأصول" وكذلك الدليل الإرشادي حول الخطوات الواجب اتباعها عند نقل الأصول تبعاً للحاجة بين الأماكن المختلفة في الجامعة أو فيما بين الأشخاص القيمين على تلك الأصول حيث يمكنهم من خلال هذه الصفحة معرفة الأصول المسجلة في عهدهم.

Consequently, we kindly urge you to adhere to these instructions meticulously. By doing so, you will not only help preserve the integrity of the university's assets, ensuring their smooth and efficient transfer but also prevent any potential loss due to depreciation or misuse.

بناءً عليه، نرجو من الجميع الالتزام بالتعليمات المذكورة وتحمل المسؤولية تجاه الأصول التي بحوزتهم، حفاظاً على أصول الجامعة وضمان التحويل السلس والفعال لتلك الأصول وعدم تعريضها للإهلاك أو الهدر.

You can access the "Asset Management Section" website and the guide through the link below:

يمكنكم الاطلاع على موقع "قسم إدارة الأصول" والدليل الإرشادي من خلال الرابط أدناه:

<https://www.sharjah.ac.ae/en/Administration/FAU>

<https://www.sharjah.ac.ae/ar/Administration/FAU>

Thank you for your continuous cooperation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم

**Professor Hamid M.K. Al Naimiy,**  
**Chancellor of the University**

**أ.د. حميد مجول النعيمي**  
**مدير الجامعة**